

## 校園簡訊 School News Letter

第一百九十八期 / Issue 198 – March/April 2020

聖城中文學校 S. A. Chinese Culture Institute

11927 Mesquite Mesa St., S.A. TX 78249 Tel. (210) 415-7641

<https://sacci.us>

*Pursuant to the Mayor's "Stay Home, Work Safe" declaration in this time of the COVID-19 pandemic, SACCI has cancelled all in-person classes and activities for the remainder of the 2019-2020 academic year. Instead, we have transitioned to remote online instruction. Students will be contacted directly (or through parents) with information on this transition to distance learning. We appreciate your patience and support in helping us help our students be successful learners.*

### 【三月和四月份重要事項 Important dates for March & April】

1. 三月一日 (3/1/2020) - 班級團體照沒有如期完成，因為太多學生提早放春假而缺席。只有B3一班完成。  
Class Photos: Only B3 completed their group photo, due to too high absentee rate on this first Sunday of spring break.
2. 三月十五日 (3/15/2020) - 春假，學校放假一天。同時 IWHS 因肺炎疫情，宣佈學校校舍關閉至四月六日。  
Spring Break - No school. IWHS announced that their campus would be closed, due to COVID-19, and would reopen on 4/6.
3. 三月二十二日 (3/22/2020) - 初級班第三級以上學生在各自家裡進行中文查字典活動。初級班第一級將於同時在家中進行注音符號活動。因比賽取消，故各班不計名次。  
Chinese Dictionary Activity – This activity for all students in B3 and up, was conducted at students' homes. B1 students had their phonetics activity at the same time. No top contestants were announced since we changed this from a "contest" to an "activity".
4. 三月二十二日(3/22/2020) – 老師們於下午一點半，測試第一次網上會議 (Zoom Meeting)，效果良好。

Set up and successfully carried out first Zoom meeting with teachers at 1:30 pm.

5. 三月二十九日 (3/29/2020) - 老師們於下午一點半，測試第二次網上會議 (Zoom Meeting)，大家都學了很多新知識。並決定下星期天跟學生一起測試。  
Successfully carried out 2nd Zoom meeting with teachers at 1:30 pm. Time was spent brainstorming how best to deliver remote instruction, with lots learned and a consensus to carry out a test run with students the following Sunday.
6. 三月三十日 (3/30/2020) – 購買四月份網上教學Zoom 的執照六份給六位老師，如此可享用不計時的課程時間。We bought Zoom Pro Meeting licenses for the month of April for all 6 teachers, which means we now have no limits on ZOOM time.
7. 四月二日- 四月四日 (4/2 to 4/4/2020) – 送出電子郵件，統計網上教學學生參加人數，送出邀請函等等。  
E-mails sent out to parents and adult students to ascertain how many students will participate in online classes.
8. 四月五日 (4/5/2020) – 下午一點半準時開始網上教學。各班上網一到兩個小時。Online meetings were held for each class, with excellent participation.
9. 四月十二日(4/12/2020) - 各班繼續於下午一點半網上教學。Continue online classes.
10. 四月十九日(4/19/2020) - 各班繼續於下午一點半網上教學。Continue online classes.
11. 四月二十六日 (4/26/2020) - 期終考. Final Exams.
12. 五月三日 (5/3/2020) - 由於肺炎疫情，結業典禮取消。Awards Ceremony has been cancelled due to Covid-19.

**Registration information for next school year will be forthcoming.**

We hope you are all doing well.

Have a great summer!

Be safe!